
 SAK KOMMENTARER FØLG OPP  

11/22 Godkjenning av innkalling Gjennomført   

12/22 Registrering Gjennomført   
13/22 Gj.gang av SU/SMU-møte 30.11. Nytt fra Elevrådet:  

• Ønsker flere lekeapparater, turnringer o.l.  

• Skolens pedagoger får tilbud om kursing fra 
sykehuset i utfordrende adferdsuttrykk. 

• Behov for å spare penger 

• FAU tilbakemelder viktigheten av at alle 
ansatte på skolen får tilsvarende tilbud 

• Kan vi ta opp med Sjøstrand skole at 
Voiebyen skole også ønsker infomøte 
om rus? 

14/22 Info om kommende fellesmøte med 
Sjøstrand skole og mellomtrinnet 

Felles foreldremøte for 5. – 7. trinn  FAU-leder hører med rektor om også 4. trinn 
kan inkluderes i dette møtet.  

15/22 Årshjul Gjennomført   

16/22 Bussforhold Bråvann – status  FAU-leder har vært i kontakt med verneombud i 
Boreal. Evt. nye hendelser meldes til FAU-leder.  

 

17/22 Trygghetsvakt Verdt å delta på. Oppfordrer foreldre til å stille.   

18/22 Utarbeide mal for klassekontaktenes 
oppgaver 

Med info om f.eks. hva foreldrenettverk er. Nyttig 
dokument for nye foreldrekontakter. Dele mellom 
«bør»- og «kan»-oppgaver? FAUs Facebook-side kan 
også brukes til å dele tips.  

3 A har en mal som kan benyttes som 
utgangspunkt.  

19/22 Sosiale tilbud på skolen/behov for 
flere felles arrangementer?  

F.eks. felles Halloween-feiring.   

20/22 Annet  • 17 Mai: Hva med egen 17. mai-feiring på 
Voiebyen skole? Scene på fotballbanen på 
Møvig skole for å ha større område å være 
på?  

• Flere misfornøyde med Lima foto. Kan skolen 
vurdere å bruke annen fotograf? Katalog kan 
bestilles gratis.  

• Kan gymsalen benyttes av klassene/trinnene 
til juleavslutning, f.eks. i en periode på 2 uker i 
desember? FAU-leder sjekker med rektor.  

 

 


